



FECHA 02/09/11
CÓDIGO V2090615

ZONA CANADÁ
PAISES E&J GALLO WINERY

CABERNET SAUVIGNON 2008

CABERNET SAUVIGNON 2009

CABERNET SAUVIGNON 2010

CABERNET SAUVIGNON 2011

D.O. COLCHAGUA VALLEY / D.O. VALLÉE DE COLCHAGUA



SANTA HELENA
Selección del Directorio
CABERNET SAUVIGNON 20XX



This wine embodies Santa Helena's philosophy: A top quality wine, with persistent personality and characteristics along the time. With an intense aromatic range, its ripe red fruit and delicate notes delivered by its aging in oak barrels make of this wine a tasty and versatile pair to many dishes. Medium-bodied on the palate, with flexible and smooth tannins, and an harmonious, delicate, and long finish. It is perfect to pair with red meats, spicy dishes, cheeses, and home made stews. Best uncork it an hour before pouring, and serve it at room temperature (18°C / 65°F).

Ce vin montre la philosophie de Santa Helena. C'est un vin de grande qualité, qui conserve sa personnalité et ses caractéristiques au fil du temps. Avec une gamme aromatique de grande intensité, les fruits rouges mûrs et les notes délicates apportées par le vieillissement en fûts font de ce vin un compagnon savoureux et versatile de plats variés. En bouche, il présente un corps moyen, avec des tannins suaves et souples, et une finale soutenue, délicate et harmonieuse. Il est idéal pour accompagner les viandes, les plats relevés, les fromages et les ragouts. Déboucher une heure à l'avance et servir à température ambiante (18°C / 65°F).

PRODUCED AND BOTTLED BY / PRODUIT & EMBOUTEILLE PAR
VIÑA SANTA HELENA S.A., KM 205 LONGITUDINAL SUR,
MOLINA - CHILE www.santahelena.cl

XXXXXXXXX VALLEY / VALLÉE DE XXXXXXXXX

ENVASADO EN CHILE / EMBOUTEILLÉ AU CHILI / BOTTLED IN CHILE
CONTAINS SULFITES - CONTIENT DES SULFITES

PRODUCT OF CHILE / PRODUIT DU CHILI
RED WINE / VIN ROUGE

RETURN FOR REFUND WHERE APPLICABLE /
CONSIGNÉE LÀ OÙ LA LOI LE PRESCRIT

Espacio para
N° de lote en planta

EAN-13
780430001026-3

*El código de barras debe estar a un 90%
23,32 x 33,56mm. Considerando en la
altura los números.

PAPEL CUVEÉ TRAMADO TAMAÑO 80 x 87 MM

BARNIZ ACUOSO MATE

IMPRESIÓN ENGOMADO

CARRO P11

COLORES



NEGRO



PMS
1545 U



PMS
872 U